

PRACTICAL COMMITMENTS

SPIRITUAL EXAMPLE

We will demonstrate our commitment to Christ through our practice of the spiritual disciplines; we will demonstrate our commitment to the body of Christ through our loyalty to God and commitment to His church; and we will demonstrate our commitment to the work of Christ through our being good stewards.

MORAL PURITY

We will engage in those activities which glorify God in our body and which avoid the fulfillment of the lust of the flesh. We will read, watch and listen to those things which are of positive benefit to our spiritual well-being.

PERSONAL INTEGRITY

We will live in a manner that inspires trust and confidence, bearing the fruit of the Spirit and seeking to manifest the character of Christ in all our behavior.

FAMILY RESPONSIBILITY

We will give priority to fulfilling family responsibilities, to preserving the sanctity of marriage and to maintaining divine order in the home.

BEHAVIORAL TEMPERANCE

We will practice temperance in behavior and will abstain from activities and attitudes which are offensive to our fellowman or which lead to addiction or enslavement.

MODEST APPEARANCE

We will demonstrate the scriptural principle of modesty by appearing and dressing in a manner that will enhance our Christian testimony and will avoid pride, elaborateness or sensuality.

SOCIAL OBLIGATION

It should be our objective to fulfill our obligations to society by being good citizens, by correcting social injustices, and by protecting the sanctity of life.

ENGAGEMENTS PRATIQUES

EXEMPLE SPIRITUEL

Nous démontrerons notre engagement envers le Christ par la pratique des disciplines spirituelles; nous démontrerons notre engagement envers le corps du Christ par notre loyauté envers Dieu et notre attachement à Son Église; et nous démontrerons notre engagement envers l'œuvre du Christ en étant de bons intendants.

PURETÉ MORALE

Nous nous engagerons dans des activités qui glorifient Dieu dans notre corps et éviterons de satisfaire les convoitises de la chair. Nous lirons, regarderons et écouterons des choses qui sont bénéfiques à notre bien-être spirituel.

INTÉGRITÉ PERSONNELLE

Nous vivrons d'une manière qui inspire la confiance et le respect, portant le fruit de l'Esprit et cherchant à manifester le caractère du Christ dans toute notre conduite.

RESPONSABILITÉ FAMILIALE

Nous accorderons la priorité à l'accomplissement de nos responsabilités familiales, à la préservation de la sainteté du mariage et au maintien de l'ordre divin dans le foyer.

TEMPÉRANCE DANS LE COMPORTEMENT

Nous pratiquerons la tempérance dans notre comportement et nous abstiendrons d'activités ou d'attitudes offensantes envers notre prochain ou pouvant conduire à la dépendance ou à l'asservissement.

APPARENCE MODESTE

Nous manifesterons le principe biblique de la modestie en nous présentant et en nous habillant d'une manière qui rehausse notre témoignage chrétien et évite l'orgueil, l'extravagance ou la sensualité.

OBLIGATION SOCIALE

Nous devons avoir pour objectif de remplir nos obligations envers la société en étant de bons citoyens, en corrigeant les injustices sociales et en protégeant la sainteté de la vie.